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Styrelseprotokoll nr 5–2022 

Fört vid styrelsemötet som ägde rum på Quality Hotel Waterfront i Göteborg   

den 18–19 juni 2022.  

Protokoll 5/2022 § 52–66  

Nio bilagor.  

Närvarande  

Anders Åkvist  Ordförande 

Henry Lindholm  Förbundskassör  

Tina Acketoft   Ledamot  

Peter Karlsson  Ledamot 

Lars Ekstedt   Ledamot 

Kjell Folkesson  Generalsekreterare (GS) 

Frånvarande: 

Ann-Sophie Tersmeden Vice ordförande  

Gunlög Edgren  Ledamot 

 

§52. Mötets öppnande 

Ordförande Anders Åkvist hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§53. Val av mötessekreterare och justerare 

beslutades att välja Kjell Folkesson till mötessekreterare. Till justerare utsågs Anders 

samt Peter.  

§54. Godkännande av agenda 

Mötet godkände den föreslagna agendan. 

§55. Umeå Fallskärmsklubb 

Lina Gardlow och Felix Sjödin deltog via Teams där de redogjorde för ett pågående 

rättsligt efterspel från den tragiska flygolyckan i Umeå 2019. Anhöriga har stämt 

föreningen. Beslutades att GS skall försöka få till möte med klubben och RF:s 

jurister. 

§56. Ekonomi 

GS och Henry gick igenom prognosen för juni enligt bilaga 1 och balansräkningen 

enligt bilaga 2. Det konstaterades att ekonomin är god. 

Beslutades att årets grenförbundstalangbidrag dubblas från 110 000 kr till att bli 

220 000 kr att utbetala 2022 för 2023 års verksamhet – fördelas enligt samma 

principer som 2021 och GS tar fram förslag på fördelning till nästa möte.  

§57. IT: Licenser och tävlingsadministrativtsystem 

GS redovisade från återstartskonferensen ett pass om digitalisering enligt bilaga 3. 

GS tog upp de stora behoven av att digitalisering enligt bilaga 4 och föreslog att vi 

skall satsa på digitaliusering som en del av återstartssatsningen vilket styrelsen också 

beslutade. 
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§58. Grafisk profil 

Förslaget från Consid på grafisk profil antogs enligt bilaga 5 (publiceras dock först i 

oktober). Förslaget innehåller ny logotyp, färger och typsnitt. Den nya grafiska 

profilen skall publiceras ihop med att den nya hemsidan releases i september/oktober. 

Beslutades också att vi kommer att erbjuda föreningarna att använda Sitevision som 

plattform och att en förening kan använda sitt föreningsbidrag till startkostnaden på 

2 500 kr. Att föreningar får från 2023 betala en årlig avgift om 750 kr för att vara på 

plattformen Sitevision, men en förening slipper denna avgift om de LOK eller SISU 

redovisar.  

§59. Riksidrottsforum 

Årets Riksidrottsforum äger rum i Solna 12–13 november. En formell inbjudan 

kommer i september.  Beslutades att GS, Tina och Peter representerar FSF på 

Riksidrottsforum. 

§60. Kansliärenden 

a. Rekord fallskärm  

beslutades att godkänna rekord 1 och 2 enligt bilaga 6. 

b. Rekord skärmflyg 

beslutades att godkänna Dan Girdeas förbättring av sitt tidigare rekord enligt 

bilaga 7. 

§61. Återstartsstöd 

GS redogjorde för statusen kring återstartsstöden enligt bilaga 8 och den nya 

ansökningsplanen som skall vara inlämnad senast 26 juni. 

Beslutades att GS i den nya planen för omgång 3 inkluderar att 500 tkr öronmärks till 

föreningarna. Att vi åter genomför en föreningskonferens under vinterhalvåret med 

fokus på rekrytering. Att vi satsar medel för att få en mer sammanhållen organisation 

med dialog med både föreningar och grenförbund detta för att få fler att jobba med 

strategi2025. Även digitalisering är en del av denna resa.  

§62. Strategi – stadgar – vad vill vi med förbundet 

Beslutades om att genomföra ett förankringsarbete kring nya stadgar samt att det nya 

stadgeförslaget för 2023 skall vara klart senast i oktober. Förankringsarbetet skall 

genomföras genom den sk Heinz-ketchupeffekten kring föreningarna. Varje 

styrelsemedlem kontaktar 20 föreningar var och kansliet 60 föreningar totalt 200 

föreningar. Ett presentationsmaterial kommer att tas fram till oktober och GS har i 

uppdrag att kontakta Reach Potential för att höra om de kan hjälpa till att ta fram 

detta. I uppdraget ingår även ett presentationsmaterial att använda i mötet med 

grenförbunden. Då styrelsen beslutade om att FSF kommer att ekonomiskt stötta 

grenförbundet till att ha ett fysiskt möte där FSF står för kostnaden av styrelserum 

och övernattning mot att FSF får delta och ta upp 2-4 timmar om förslaget på nya 

stadgar och hur vårt samarbete ser ut i framtiden, minst en person från styrelsen skall 

delta vid respektive möte.  

§63. Intressepolitik 

GS redogjorde för en del av det arbete som pågår enligt bilaga 9.  
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§64. Mötesplanering – nästa styrelsemöte 

Tisdag 23/8 19:00 till 21:00 via Teams. På detta möte skall hösten och vinterns möten 

planeras.  

 

§65. Kommande möten och datum att ha koll på 
2022-08-22 kl 19:00 till 21:00 via Teams. 

2022 12-13 nov Riksidrottsforum Solna. 

 

§66. Mötets avslutande 

Ordförande Anders Åkvist avslutade mötet och tackade för deltagandet.  

 

Göteborg 2022-06-19 

 

 

      

Anders Åkvist     Kjell Folkesson 

Ordförande      Sekreterare 

 

    

Peter Karlsson 

   Justeringsperson     
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